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Hemsidan
Hemsidan har fortsatt legt besoksantal, i genomsnitt $a per dag.
Diskuterades inl?iggning av bilder fran t ex asfalteringen. skdtseldagama. Vidare diskuterades
var pa hemsidan samtlllighetens rabatt pa Nordsjit ska finnas, erbjudna radgardstj?inster och
motsv. Erik aterkommer med lijrslag till styrelsen.
Ekonomin
Kassdren ber:iknade att med dagens likviditet skulle avbetalningen av asfalterinSslenet kunna
ske med ca l7 tkr per mAnad tillsvidare. Sniiriiningskostnaden kan dock inte fijrutses- Aterster
nagra mindre skulder att krava in-
Asfaltering
Fortsatt insamling av pepekande om den nylagda asfalten, dokumenterade med bl a bilder.
carantibesiktningen kommer aft ske hdsten 2010.
Radonmiitning
Samtliga hushall har fatt brev om radonmatning. Fdranleder ingen etgzird fran styrelsens sida.
Vegen till Gunnesbo
Nils har varit i kontakt med kommunen. Lbsningar med nya rondeller och vag till
bostadsomredena pe Gunnesbo har tagits fram enligt gzingse beriikningar. Aven cykelbanor ar
meoragna.
Skiitseld.gen
Arbetsuppgiftema lijrdelades inom styrelsen.
Ovrigt
Diskuterades fortkiimingen inom omradet. Alltfor mAnga trafikanter visar bristande hAnsyn till
den rekommenderade hastighetsg?insen med de risker som finns med sme bam, som sjalva
vistas ute pe vam gator. Vi som vuxna skall vara liirediime lijr bam och unga i hafiken.
Datum ftr nasta mdle
Nasta mitte iv 48 eller v 49.
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